
Udanin 27.01.2016 r. 

RO.II. ….. 2016 

Protokół 

XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Udanin 

Odbytej w dniu 27.01.2016 r. w Udaninie. 
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Radni Rady Gminy obecni wg listy obecności. Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Nieobecny radni : Bolesław Stachurski (usprawiedliwiony), Marek Mytych. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Strzelecki (PR) 

Panie Sekretarzu, Pani Skarbnik 

Panie Starosto 

Panie i Panowie radni 

 

Otwieram  14 zwyczajną sesję Rady Gminy Udanin. Na podstawie listu obecności 

stwierdzam, ze w sesji bierze udział 13 radnych. 

Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

Przedstawiam porządek sesji: 

1. Otwarcie XIV sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3. Przyjęcie protokołu XIII sesji, 

4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 

5. „15 minut” dla wyborców, 

6. Wnioski i interpelacje radnych, 

7. Przedstawienie projektów uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie :  

1) opłaty prolongacyjnej, 

2) zmiany uchwały nr XXXIV.136.2013 Rady Gminy Udanin z dnia 24.07.2013 

w sprawie emisji obligacji komunalnych, 

3) zmiany uchwały nr XLIV.180.2014 Rady Gminy Udanin z dnia 30.04.2014 w 

sprawie emisji obligacji, 

4) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Udanin na okres od 1 marca 2016 r. 

do 28 lutego 2017 r. 

8. Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje, 

9. Zakończenie sesji. 

 

(PR) Czy będą uwagi do przedstawionego porządku XIV sesji? 

 



(PR) Nie widzę 

 

Przechodzimy do głosowania. Kto z pan i panów radnych jest za przyjęciem przedstawionego 

porządku XIV sesji, proszę o podniesienie ręki: 

 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

13 13 0 0 

  

(PR)  Stwierdzam, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie porządek XIV sesji. 

W biurze rady został wystawiony projekt protokołu XIII sesji. Czy będą uwagi dotyczące 

projektu protokołu? 

 

(PR)  Nie widzę.  

 

(PR)  Przechodzimy do głosowania. Kto z pan i panów radnych jest za przyjęciem protokołu 

XIII sesji, proszę o podniesienie ręki: 

 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

    

 

(PR)  Stwierdzam, Rada Gminy przyjęła protokół XIII sesji. 

 

(PR)  Obecnie udzielam głosu Pani Teresie Olkiewicz celem przedstawienia sprawozdanie 

Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji uchwał, 

 

Dziękuję. 

 

 „15 minut dla wyborców” – kto z obecnych na sesji mieszkańców chce zabrać głos? 

Nikt z obecnych na sesji mieszkańców nie zabrał głosu. 

 

(PR)  Przystępujemy do zgłaszania wniosków i interpelacji przez radnych. Kto z państwa 

radnych chce zabrać głos? 

 

Udzielam głosu: 

1. Martyna Porębska – radna wsi Różana- złożyła wniosek w sprawie zamontowania 

lustra na skrzyżowaniu w Różanej, 

2. Wojciech Płaziuk – radny wsi Pichorowice- złożył wniosek w sprawie udrożnienia 

studzienek na drodze powiatowej w Pichorowicach, 

3. Stanisław Dębicki – radny wsi Konary- złożył wniosek w sprawie udrożnienia 

studzienek na drodze powiatowej w Konarach, 

4. Zdzisław Semczuk – radny wsi Ujazd Górny- złożył wniosek w sprawie 

uporządkowania terenu w obrębie skrzyżowania w kierunku Ujazdu Dolnego, 

5. Zenon Stasiak – radny wsi Ujazd Górny- wnioskował o zaproszenie na posiedzenie 

komisji przedstawicieli Zarządu Gminnego Związku Sportowego w sprawie podziału 



środków na funkcjonowanie zespołów sportowych, wnioskował o przedstawienie 

planu zagospodarowania działki przewidzianej na urządzenie parkingu naprzeciwko 

ośrodka zdrowia oraz w obrębie świetlicy wiejskiej, 

6. Martyna Porębska – radna wsi Różana- wnioskowała o zmianę godzin 

funkcjonowania transportu osobowego, 

7. Grzegorz Okła – radny wsi Udanin- zwrócił uwagę na problem podorywania pasa 

drogowego przy drodze powiatowej Udanin-Środa Śląska, 

8. Janusz Strzelecki – Przewodniczący Rady- zwrócił uwagę na podjęcie wspólnych 

działań w zakresie remontu drogi w kierunku Goczałkowa przy współpracy powiatów 

średzkiego i świdnickiego, 

9. Grzegorz Pierzchalski – Wicestarosta Powiatu Średzkiego-  

1) w sprawie zamontowania lustra – poinformował, że należy złożyć wniosek do 

starostwa,  

2) udrożnienie studzienek na drogach powiatowych nastąpi po okresie zimowym, 

3)  sprawa uporządkowania terenu przy skrzyżowaniu Ujazd Górny- Ujazd Dolny – 

prowadzone są rozmowy z właścicielem terenu (PKP) pod katem przejęcia przez 

powiat torowiska od Malczyc do granicy z Gminą Strzegom celem 

zagospodarowania nasypu na ścieżkę rowerową, podczas kolejnego kontaktu z 

PKP zostanie poruszony temat uporządkowania terenu. 

4)  sprawa podorywania pasa drogowego oraz zanieczyszczanie rowów jest dużym 

problemem dla starostwa, w następnym roku starostwo podejmie akcje nasadzania 

drzew owocowych co będzie skutkowało potrzebą wytyczeniem granic pasa 

drogowego. Wtedy okaże się gdzie i kto zaorał pas drogowy przy rowach.  

5) Sprawa zmiany godzin kursów komunikacji prywatnej – należy wskazać potrzebę 

zmiany godzin uzasadniając to zmianą zapotrzebowania mieszkańców,  

6) w sprawie przystąpienia do inwestycji pn. remont drogi powiatowej w kierunku 

Goczałkowa – inwestycja w bieżącym oraz 2017 roku jest prawdopodobnie 

niemożliwa z powodu braku środków. 

7) Zdzisław Semczuk – zwrócił uwagę na rozważenie zmiany usytuowania przejścia 

dla pieszych w obrębie skrzyżowania koło kościoła w Ujeździe Górnym, co 

poprawiłoby bezpieczeństwo dla ruchu pieszego, 

8) Grzegorz Pierzchalski – zmiana nastąpiła na wniosek Komisji Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego- co jest zgodne z przepisami, a mieszkańcy i tak będą 

przechodzili po swojemu. Przejścia są oznakowane, jest znak ograniczenia 

prędkości. W tym roku planowana jest w obrębie tego skrzyżowania budowa 

dodatkowej studzienki odprowadzającej wody deszczowe. 

9) Wojciech Płaziuk – zwrócił uwagę na potrzebę budowy nowych studzienek 

odprowadzających wodę z dróg powiatowych, 

10) Grzegorz Pierzchalski – budowa nowych studzienek jest w bieżącym roku 

niemożliwa z uwagi na brak środków w budżecie. 

 

(PR) Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje udzieli sekretarz na zakończenie sesji. 

 



(PR)  Udzielam głosu Pani Karolinie Ożóg celem przedstawienia projektów uchwał w 

sprawie:  

1. opłaty prolongacyjnej, 

Dziękuję Pani Skarbnik. 

Czy będą pytania dotyczące projektu uchwały? 

Nie widzę. 

(PR)  Przystępujemy do głosowania. 

Kto z pan i panów radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej 

proszę o podniesienie ręki: 

 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

13 13 0 0 

  

(PR)  Stwierdzam, Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

 

(PR)  Udzielam głosu Pani Karolinie Ożóg celem przedstawienia projektów uchwał w 

sprawie: 

1. zmiany uchwały nr XXXIV.136.2013 Rady Gminy Udanin z dnia 24.07.2013 w 

sprawie emisji obligacji komunalnych, 

2. zmiany uchwały nr XLIV.180.2014 Rady Gminy Udanin z dnia 30.04.2014 w sprawie 

emisji obligacji, 

Czy będą uwagi w sprawie przedstawionych projektów uchwał?. 

Nie widzę.  

(PR) Przystępujemy do głosowania. 

Kto z pan i panów radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIV.136.2013 Rady Gminy Udanin z dnia 24.07.2013 w sprawie emisji obligacji 

komunalnych, proszę o podniesienie ręki: 

 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

13 11 0 2(W. Płaziuk, K. Dziurla) 

  

(PR) Stwierdzam, Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIV.136.2013 Rady Gminy Udanin z dnia 24.07.2013 w sprawie emisji obligacji 

komunalnych, 

 

(PR) Przystępujemy do głosowania. 

Kto z pan i panów radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XLIV.180.2014 Rady Gminy Udanin z dnia 30.04.2014 w sprawie emisji obligacji,, proszę o 

podniesienie ręki: 

 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

13 11 0 2(W. Płaziuk, K. Dziurla) 

  



(PR)  Stwierdzam, Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr 

XLIV.180.2014 Rady Gminy Udanin z dnia 30.04.2014 w sprawie emisji obligacji,  

 

(PR) Proszę o zabranie głosy Pana Janusza Browarnego celem przedstawienia projektu 

uchwały w sprawie : zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Udanin na okres od 1 marca 2016 r. do 28 lutego 

2017 r. 

 

(PR) Czy będą uwagi w sprawie przedstawionego projektu uchwały?. 

 

Nie widzę.  

(PR) Przystępujemy do głosowania. 

Kto z pan i panów radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Udanin 

na okres od 1 marca 2016 r. do 28 lutego 2017 r., proszę o podniesienie ręki: 

 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

13 13 0 0 

  

(PR) Stwierdzam, Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie zmiany zatwierdzenia taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Udanin 

na okres od 1 marca 2016 r. do 28 lutego 2017 r. 

 

 

(PR) Przypominam, że po małej przerwie odbędzie się wspólne posiedzenie komisji rady 

 

(PR) Zamykam XIV zwyczajną sesje Rady Gminy Udanin. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Janusz Strzelecki 

 

Protokółował : 

Andrzej Sukta 


